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Borgmesteren bedes oplyse: 

I hvilke år kørsel med børn med handicap blevet sendt i udbud? 

Hvad har ”ekstraordinære udgifter” i anledning af udbudsforretningernes fejlfunktioner været i kontanter? 
Hvilke tidstab har udbudsforretningerne ført til i form af ventetid for pædagoger/lærere og forældre? Hvor 
mange og hvilke situationer med angst og udadreaktion her der været, når forsinkelser og omvejskørsel og 
støj i kabinen har ramt børn med autisme, ADHD og andre lidelser? 

 

Hvilke ”besparelser” forventes i det snart iværksatte nye udbud at give anledning til? Hvilke 
”børnesygdomme” og afledte ekstraudgifter forventes ved den nye opgave-overtagelse? 

Hvilke mer-køretider forventes for børnene under den nye opgavevaretagelse? 

 

Motivering:  

Aktuelt forventer/frygter forældrene de af kommunen i udsigt stillede ”børnesygdomme” ved 
leverandørskift.  

Generelt er der grund til, at byrådet får en opsamling af erfaringerne ved udliciteringen af den kørsel, som 
er en så vigtig del af børnenes hverdag, og som så let kan provokere angst, udtrætning og udadreaktion. 

Det er også ønskeligt, at byrådet bliver bekendt med omfanget af læringstab for børnene, der er 
konsekvens af længere køretider og eventuel støj og konflikt under kørslen. 

 

Med venlig hilsen 
Keld Hvalsø 


